



地產代理監管局
ESTATE AGENTS AUTHORITY

通告

地產代理資格考試／營業員資格考試的修訂文件

承接 2026 年 6 月就高峰進修學院考試中心於 2026 年 9 月 1 日起調整行政費發出的通告，特此通知已修訂的與報考相關的文件已上載於高峰進修學院考試中心的網頁：www.peak.edu.hk/exam/tc/ea）。

為使過渡更順利，僅適用於與報考 2026 年 8 月 31 日或之前舉行的考試相關的文件，在 2026 年 9 月底前仍繼續可於網上瀏覽。在此過渡期間，特此提醒考生應參考並以其報名之考試適用的文件版本為準。

地產代理監管局
2026 年 8 月

NOTICE

Revised Documents for Estate Agents Qualifying Examination/ Salespersons Qualifying Examination

Further to the Notice issued in June 2026 regarding revision of the PEAK Examination Centre's administrative fees effective from 1 September 2026, please be informed that the revised registration-related documents have been uploaded onto the website of the PEAK Examination Centre: www.peak.edu.hk/exam/en/ea).

To facilitate the transition, registration-related documents applicable only to examinations held on or before 31 August 2026 will continue to be available online until the end of September 2026. During this interim period, candidates are reminded to refer to the version of documents relevant to their registered examination, which shall prevail.

Estate Agents Authority
August 2026